
 
 

 

Dagsorden og Referat Dato: 4.03.2025  Tid: 17.00-19:00 Sted: Vangebo 

Emne: Skolebestyrelsesmøde  Mødedeltagere:   
Anne Sofie Bentsen (ASB)  
Anika Rée (ARE)                   -                            Afbud 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) -       Afbud 
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) - Afbud 
Mette Pihl Køster (MPK) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Jonas Bille (JB)  
 
Julie Linnea Nielsen – medarbejderrepræsentant (JN) 
 
Anne Christiansen (AC) kommunalbestyrelsesrepræsentant  
 
 
Elevråd: 
Alice (8c) - Afbud 
Clara (6x) 
Ella (6x) 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
 
Referent:  
Eva Krag 
 
 
 
 
 



 
 

 

Formål med mødet:   
 

Forbered:  

 

 
Emne 

 
Delmål 

 
Varighed Hvem Bemærkninger 

1.  
Velkomst 

- Emner til eventuelt 
- Godkendelse af referat. 

Orientering 17.00 JB 

Yuri deltog på mødet for at præsentere sig selv. 
Kommer fra Naturskole og ønsker at arbejde mest muligt med 
udeskole, både i skole og SFO 
 

2.  Meddelelser 

•  

Orientering 
 

17:10 KS/JB 
 

Nærum har ansat en ny pædagog som er glad for naturen og 
udeliv og en ny til lærer til 1 klasse med stor erfaring. 
 
Mette oplyser, at der er mange bekymrede forældre omkring 
SFK, nu hvor Kasper og Hannah er stoppet. 
Lene arbejder på at der hurtigst muligt kommer nye kræfter til. 
 
 
 
 
 

3.  Nyt fra elevrådet Orientering 17:30 KS Nede oplyste at elevrådet er mødt med deres proces, hvor de 
har hørt hele skolen. 
Clara og Ella fremlagde en liste over ønsker fra elevrådet. Nede 
deltager på kommende elevråd og hjælper med at få 
prioriteret ønskerne. 
 
Eva oplyste, at vi er i gang med et firma, som ser på en 
opdatering af kunstbanen. Eva tager elevrådet med i beslutning 



 
 

 

om farver på banen. 
Firmaet Planleg har repareret Motorikbanen. Banen vil blive 
malet, når vejret bliver bedre. 
 
Elevrådet på VA har været med til at udarbejde et skema for 
fordeling af tider på boldbanen. 
 
Kommende tiltag 
Påskeaktiviteter – elevrådet planlægger og gennemfører 
 

4.  Nyt fra BSU Orientering 17:45 AC Juniormesterlærer 
Anne oplyser, at der er gode kontakter til erhvervslivet. 
 
Rudersdal har indsendt ansøgning til UVM om muligheden for 
fjernundervisning for elever, der har haft skolefravær længe. 
 
Undervisning i færdselslære 
Der er rum for forbedring hos os. 
 
Skoleforum taler om brugen af devises  
Trivselskommissionens anbefalinger har overhalet lidt. Vi 
afventer og ser hvad der besluttes. 
 
Rudersdal har søgt om at være med i Gratis skolemad. 
 

5.  Legeplads og udeområder 
-  

Drøftelse  Nede og 
Lene 

 

På afd. Nærum er der arbejdet på udemiljøer til 
mellemskolegården. 
Forældre har søgt Fonde. 
Der har været proces med forældre, elever, og personale. 
Firmaet Planleg har været med til at facilitere og give input. 



 
 

 

Lærerne har lavet skitser med eleverne og givet input til 
hvordan man kan ruminddele skolegården. 
 
Byggetilladelsen er på plads. 
Planen er at mellemtrinsgården står færdig inden 
sommerferien. 
 

6.  Diverse emner 
- Digitalisering og skærme 
- Årskalender 
- Puljer  

Drøftelse  KS Digitalisering – Forældregruppen ved Alice – har stillet forslag 
om at få Imran Rashid ud. Dette for at få et bidrag til 
meningsdannelse af forældrenes rolle i det digitale spor. 
 
Nede undersøger muligheden for vinklingen på et eventuelt 
foredrag med Imran Rashid. 
 
Kalender – 200 skoledage blev godkendt. 
Eventuelt – Vi har trivselsdagen liggende på den nationale 
trivselsdag. SKB spørger til om FPM dagen kan ligge i april, da 
flere gruppe ønsker at være ude med elevgrupperne. 
 
Puljer – Vi har igangsat renoveringen af fysiklokalet. 
 

7.  Skoleudviklingssamtalen 
 

Orientering  KS Skolen bruger anledningen til at drøfte skolens hverdag ud fra 
fokuspunkter. Særligt deltagelsesmuligheder for alle. 
Herunder at blive bedre til Co-teaching. 
På mødet deltog udskolingselever, som talte om motivation og 
engagement. Og elevernes medinddragelse i undervisningen. 
 
Data som giver anledning til yderligere fokus er fravær. 
 
JB undersøger, om det er muligt at dele datapakken for 
Ravnholm 



 
 

 

Særligt er der nysgerrighed fra SKB om den nye udskoling giver 
ændringer i karaktergennemsnittet. 
 
Og hvad sammenlægningen gør for fællesskaberne. 
 
Clare og Ella oplyser, at de i dag er positive overfor, at det er 
dem der skal sammenlægges næste år, da de har været meget 
glade for brobygningen. 
 

8.  Kommunikation fra dagens møde 
- Hvad skal der kommunikeres fra 

dagens møde 

Beslutning 18:50 Alle  

9.  Eventuelt  18:55 Alle Vi afventer konklusioner på Trivselskommissionens rapport og 
drøfter på et kommende møde. 
 

 


